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Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zbliża się historyczny moment dla mieszkańców południa Dolnego Śląska, czyli realizacja inwestycji 

drogi ekspresowej S8 na odcinku Wrocław – Magnice – Kłodzko, drogi, która wskutek wysokiej 

wypadkowości nie bez powodu w przeszłości została okrzyknięta drogą śmierci. Cieszę się, że to właśnie 

w bieżącej kadencji została zatwierdzona ta ważna inwestycja, zostały zabezpieczone środki i ogłoszone 

pierwsze przetargi. 

Jeśli chodzi o realizację budowy drogi S8 na pierwszym odcinku, Wrocław – Magnice – Łagiewniki, to po 

otwarciu terminu przyjmowania ofert do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad we Wrocławiu 

wpłynęło 37 ofert. Pierwszy odcinek to 32,5 km, a szacowana wartość inwestycji to ok. 2,5 miliarda zł. 

Proszę w tym miejscu o informację, jaki ma być harmonogram realizacji inwestycji na wszystkich odcinkach 

do Kłodzka oraz jaka jest szacowana wartość całej inwestycji. 

Dziękuję Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad we Wrocławiu oraz Ministerstwu 

Infrastruktury za pracę wykonywaną w związku z przygotowaniem tej inwestycji, a stronie rządowej – za jej 

zatwierdzenie i zabezpieczenie środków. Wiele rządów w przeszłości obiecywało, ale dopiero rząd Prawa 

i Sprawiedliwości realizuje tę inwestycję. To właśnie dzięki decyzjom obecnego rządu już wkrótce droga S8 

na odcinku Wrocław – Kłodzko stanie się faktem, stanie się drogą życia. To ważne dla bezpieczeństwa 

mieszkańców południa Dolnego Śląska, w tym mieszkańców powiatów dzierżoniowskiego, kłodzkiego 

i ząbkowickiego, oraz odwiedzających nasz region turystów. 
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